
PROTOKÓŁ  NR 4.2015 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

z dnia 3 lutego  2015 r.   
 
Obecni: 
 
1. Mirosław Sobczak               -   Przewodniczący Komisji 
2. Urszula Pankowska             -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Malinowski    -   Członek Komisji  
4. Robert Pacuszka                  -   Członek Komisji  
5. Katarzyna Sadurska             -   Członek Komisji 
6. Waldemar Sitek                   -   Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Paweł Marcin Bednarczyk – Burmistrz Tłuszcza 
2. Mariusz Dembiński – dyrektor ZGKiM w Tłuszczu  
3. Tomasz Jusiński – Sekretarz Gminy  
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Zapoznanie się materiałami na sesję Rady Miejskiej w Tłuszczu. 
3. Sprawy bieżące; 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Ad1.  Protokół  Nr 3.2015 z 13 stycznia 2015 roku został przyjęty. 
 
Ad2. Przewodniczący Komisji zwrócił się do Burmistrza o przedstawienie 
informacji odnośnie możliwości realizacji ścieżek rowerowych przy drodze 
wojewódzkiej 634 na odcinku  Jasienica – Wólka Kozłowska. 
 
Burmistrz Bednarczyk powiedział: w poprzedniej kadencji samorządy z terenu 
powiatu wołomińskiego  składały wnioski do Strategii Rozwoju Województwa 
Mazowieckiego min. na ścieżki turystyczne, ponieważ spora część środków 
unijnych będzie przeznaczona na rozwój turystyki i ciągi pieszo rowerowe mogą 
być połączone ze szlakami turystycznymi wzdłuż dróg.  
Wnioski zostały przyjęte i na ostatnim spotkaniu ze Starostą poruszałem ten 
temat. Wszyscy włodarze wyrazili zainteresowanie tym projektem ponieważ 
jeżeli będziemy wspólnie występować o to i wraz z województwem próbować to 
realizować, wtedy zwiększamy swoje szanse na realizację tego projektu.  
Jutro spotykam się z panem Krzysztofem Strzałkowskim, Przewodniczącym 
Komisji  Rozwoju Gospodarczego Inwestycji i Przeciwdziałania Bezrobociu … 
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i będziemy rozmawiać, jak to zgłosić pod obrady Zarządu i Sejmiku, żeby 
przynajmniej rozpocząć prace związane z projektowaniem tych ciągów. Nie 
wykluczam możliwości współfinansowania tej inwestycji w jakimś procencie.  
Powstanie takiego ciągu wzdłuż drogi byłoby takim rozwiązaniem bardzo 
dobrym dla bezpieczeństwa mieszkańców.  
W trakcie przeprowadzonej dyskusji ustalono, że należałoby zaprosić do 
Tłuszcza dyrektora MZDW, radnych wojewódzkich i Pana Krzysztofa 
Strzałkowskiego w celu przeprowadzenie rozmów odnośnie wsparcia tej idei 
przez  samorząd województwa i poczynienia pewnych ustaleń,  natomiast  
Burmistrz obiecał poinformować  Komisję o wyniku jutrzejszych rozmów z 
Panem Krzysztofem Strzałkowskim.  
 
Ad.2 Komisja zapoznała się z materiałami na III sesję Rady Miejskiej w 
Tłuszczu, która została zaplanowana na dzień 5 lutego 2015 roku godz. 14.30.  
Pan Tomasz Jusiński, Sekretarz Gminy omówił  projekty uchwał i 
poinformował, że jeszcze 4 projekty uchwał będą  wprowadzone do porządku 
obrad sesji, jeśli radni wyrażą na to zgodę na spotkaniu z Burmistrzem przed 
sesją.  
 
Ad3. Do komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 
1. Pismo od Sekretarza Gminy nr  SE.0008.1.2015 z dnia 22 stycznia 2015 r. w 
sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami sołectwa Postoliska 
dotyczących odłączenia wsi Fiukały oraz utworzenia nowego sołectwa pod 
nazwą Fiukały, w załączeniu protokół z przeprowadzonych konsultacji. 
Pismo wraz z załącznikami stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się i decyzję podejmie na Sesji Rady. 
 
2. Pismo od Sekretarza Gminy nr SE.0008.2.2015 z dnia 2 lutego 2015 roku w 
sprawie podjęcia rozstrzygnięcia odnośnie przeprowadzenia ponownych 
wyborów Sołtysa w sołectwie Jaźwie ( chodzi o nieprawidłowości związane z  
uczestnictwem w głosowaniu  tzn. 16 osób podpisanych na liście obecności, 
które wzięły udział  w głosowaniu, nie miało prawa wyborczego w Sołectwie 
Jaźwie). 
Pismo wraz z protokołem z zebrania wiejskiego sołectwa Jaźwie z dnia 28 
stycznia 2015 roku i listą obecności, stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu. 
 
Komisja zapoznała się i decyzję w tej sprawie podejmie na Sesji Rady.  
 
3. Mieszkańcy ulicy Północnej z osiedla Klonowa-Norwida zwracają się z 
prośbą o  doprowadzenie wodociągu do tej ulicy.  
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Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
Komisja zapoznała się i w miarę posiadanych środków inwestycja będzie 
realizowana. Komisja do tematu powróci.  
 
4. Pismo skierowane do Burmistrza od Pani Katarzyny Doroty Sadurskiej 
dotyczące zmiany uchwały w sprawie ustalenia diet dla sołtysów i 
przewodniczących rad osiedlowych. Pismo stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. 
Komisja przychyla się do propozycji zmiany uchwały w sprawie ustalenia diet  
dla sołtysów i przewodniczących rad osiedlowych i do sprawy powróci  na 
spotkaniu przed sesją.  
 
5. Pismo  z wydziału UGK 0113.2.2015 z dnia 29 stycznia 2015 roku  wraz z 
pismem współwłaściciela nieruchomości  działki ew. nr 306/6  obręb 
geodezyjny Wólka Kozłowska  w sprawie zmiany granic miejscowości Konary , 
ustalonych podczas konsultacji z mieszkańcami  w dniu 15 stycznia 2015 r.  
Kierownik wydziału zwraca się do Rady o zajęcie stanowiska w powyższej 
sprawie w celu podjęcia dalszych kroków w postępowaniu dotyczącym ustalenia 
urzędowej nazwy miejscowości Konary i Moczydło.  
Pismo z załącznikami stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
Komisja zapoznała się i stanowisko zajmie na sesji Rady. 
 
6. Uchwała Nr Wa.37.2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 23 stycznia 2015 roku w sprawie opinii o 
prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Tłuszcz.  
Wydana opinia jest pozytywna i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu.  
Komisja zapoznała się.  
 
Ad4.  Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 24 lutego 2015 
roku  godzina  15.00. 
 
Na następne posiedzenie Komisja zaprasza Panią Skarbnik w celu omówienia 
realizacji dochodów i zadłużenia gminy w 2014 roku. 
 
 
Na tym protokół zakończono.     
 
                                                                              Przewodniczący Komisji 
Załączniki do wglądu w pokoju 38. 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.                                              Mirosław Sobczak  
Dokument utworzyła Bożena Brzozowska 
Dnia 9 lutego 2015 roku. 
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